
 

Protokół z elektronicznego posiedzenia Rady Towarzystwa Doktorantów 

 Uniwersytetu Jagiellońskiego  

 

Kraków, 18 stycznia 2021 r. 

 

 

Elektroniczne Posiedzenie Rady Towarzystwa Doktorantów Uniwersytetu Jagiellońskiego 

odbyło się w dniu 18 stycznia 2021 r. o godz. 20:00 za pośrednictwem aplikacji Microsoft 

Teams.  

W posiedzeniu uczestniczyli: 

Członkowie Rady:  

Wiktor Eźlakowski 

Katarzyna Doroszewska 

Nadia Gubernat  

Jakub Janarek 

Oliwia Kowalczewska 

Krzysztof Kula 

Paweł Kupis  

Aleksandra Kuzior 

Monika Machowska 

Aleksandra Różańska 

Kinga Szabat 

Stanisław Szufa  

 

Komisja Rewizyjna:  

Krzysztof Ninard – przewodniczący KR  

Kamil Trzebuniak 

Marcin Widomski 

 



Zatwierdzony porządek obrad: 

 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Wybór protokolanta.  

3. Wybór komisji skrutacyjnej. 

4. Zgłaszanie kandydatów na Prezesa TD i wybór Prezesa TD. 

5. Sprawy bieżące i wolne wnioski.  

6. Zamknięcie posiedzenia. 

 

 

Punkt 1 

Otwarcie posiedzenia 

Krzysztof Ninard, przewodniczący Komisji Rewizyjnej, otworzył posiedzenie o godzinie 

20:05.  

 

Punkt 2 

Wybór protokolanta 

Do protokołowania posiedzenia zgłosiła się Oliwia Kowalczewska. Jej kandydaturę 

jednogłośnie zaakceptowano. 

 

Punkt 3 

Wybór Komisji Skrutacyjnej 

Krzysztof Ninard zaproponował utworzenie jednoosobowej Komisji Skrutacyjnej, która 

odpowiedzialna byłaby za przeprowadzenie głosowania w aplikacji Polly dostępnej w ramach 

oprogramowania MS Teams. Do Komisji Skrutacyjnej jednogłośnie wybrany został Kamil 

Trzebuniak. 

 

Punkt 4 

Zgłaszanie kandydatów na Prezesa TD i wybór Prezesa TD 

Nadia Gubernat zgłosiła kandydaturę Stanisława Szufy – kandydat wyraził zgodę. 



W trakcie oczekiwania na inne kandydatury, Aleksandra Kuzior zgłosiła wniosek formalny o 

dodanie do porządku obrad dwóch punktów: (1) o odwołanie z funkcji obecnego 

przedstawiciela doktorantów w Senacie Uniwersytetu Jagiellońskiego oraz (2) o powołanie 

nowego przedstawiciela doktorantów do Senatu Uniwersytetu Jagiellońskiego. Swój wniosek 

uzasadniła potrzebą zasiadania w Senacie UJ osoby będącej Prezesem TD UJ. W głosowaniu 

jawnym wniosek został odrzucony stosunkiem głosów 6 ZA, 0 PRZECIW, 6 

WSTRZYMUJĄCYCH SIĘ. 

Nie pojawiły się inne kandydatury na Prezesa TD UJ. 

Stanisław Szufa zaprezentował swój program. Punkty programu: 

• filozofia samorządności (działalność powinna sprawiać przyjemność), zdrowy 

rozsądek, odwaga w reprezentowaniu doktorantów; 

• debiurokratyzacja, decentralizacja (przede wszystkim Komisji TD UJ), integracja, 

internacjonalizacja (opieka nad doktorantami-cudzoziemcami); 

• inicjatywy: popularyzacja nauki, reaktywacja Komisji ds. Szkół Doktorskich oraz 

Komisji ds. Badań i Opinii Doktorantów, spotkania z reprezentantami TD UJ, 

współpraca z PDUK; 

• projekty: granty ACDC dla Doktorantów UJ (ew. PDUK); Krakowski Salon Naukowy 

dla zainteresowanych uczelni krakowskich na wzór Salonów Naukowych TD UJ; 

Poradnik Dobrych Praktyk, w którym zostałyby zawarte informacje mające pomóc 

doktorantom w orientowaniu się nt. organizacji spraw administracyjnych uczelni; akcje 

charytatywne (np. zachęcanie doktorantów do oddawania krwi); 

• postulaty: przedstawiciele doktorantów w radach dyscyplin UJ (z głosem doradczym); 

dostęp do mLegitymacji dla doktorantów; wprowadzenie mechanizmu mediacji; 

• ustanowienie Zarządu, w którego skład wchodzić będą Prezes, Sekretarz oraz trzej 

Wiceprezesi, pod których odpowiednio będą podlegać komisje TD UJ: Wiceprezes ds. 

prawno-finansowych (Komisje Prawna, Konkursowa, Stypendialna, Socjalno-Bytowa, 

Odwoławcza ds. Akademików, ds. Szkół Doktorskich); Wiceprezes ds. kulturalno-

naukowych (Komisje Kultury, ds. Szkoleń, ds. Badań i Opinii Doktorantów, 

Antydyskryminacyjna); Wiceprezes ds. Collegium Medicum (Komisja ds. Collegium 

Medicum). Taki podział zadań powinien usprawnić pracę TD UJ; 

• powołanie Pełnomocników ds. Wyborów; ds. Współpracy Międzynarodowej; ds. HR; 



• ustanowienie formuły pracy – cotygodniowe sprawozdania, w szczególności 

sprawozdania Prezesa z jego działań, oraz cokwartalna ewaluacja w celu ustalenia, co 

udało się osiągnąć i czy występują problemy wymagające rozwiązania. Działanie Rady 

oraz Komisji TD UJ powinno odbywać się za pomocą oprogramowania MS Teams, w 

szczególnych przypadkach za pomocą wiadomości e-mail. 

 

Rada w głosowaniu tajnym za pośrednictwem aplikacji Polly wybrała Stanisława Szufę na 

Prezesa TD UJ stosunkiem głosów 11 ZA, 1 PRZECIW, 0 WSTRZYMUJĄCYCH SIĘ. 

 

Następnie Prezes TD UJ Stanisław Szufa zgłosił kandydatury: 

• Aleksandry Kuzior na Wiceprezesa ds. prawno-finansowych; 

• Moniki Machowskiej na Wiceprezesa ds. kulturalno-naukowych; 

• Kingi Szabat na Wiceprezesa ds. Collegium Medicum. 

Wszystkie kandydatki wyraziły zgodę na kandydowanie. 

 

Rada w głosowaniu tajnym za pośrednictwem aplikacji Polly wybrała wszystkich trzech 

wiceprezesów stosunkiem głosów: 

• Aleksandra Kuzior: 8 ZA, 1 PRZECIW, 3 WSTRZYMUJĄCE SIĘ; 

• Monika Machowska: 9 ZA, 2 PRZECIW, 1 WSTRZYMUJĄCY SIĘ; 

• Kinga Szabat: 9 ZA, 1 PRZECIW, 2 WSTRZYMUJĄCE SIĘ. 

 

Punkt 5 

Sprawy bieżące i wolne wnioski 

Stanisław Szufa poinformował, że problem ze szkoleniami i ich rozliczaniem tak, żeby 

doktoranci nie musieli ponosić kosztów z tytułu uczestnictwa jest na dobrej drodze i 

najprawdopodobniej uda się znaleźć rozwiązanie. 

Stanisław Szufa poinformował również, że problem tłumaczeń dokumentów i innych tekstów 

publikowanych przez TD UJ można rozwiązać współpracując ze Studenckim Biurem 

Tłumaczeń SSUJ. 



Katarzyna Doroszewska pyta o budżet TD UJ. Stanisław Szufa poinformował, że pierwszym 

jego zadaniem będzie ustalenie nowego budżetu.  

Wiktor Eźlakowski poruszył temat podziękowania Radnym ubiegłej kadencji. Zwrócił uwagę, 

że Monika Machowska zastanawiała się nad jakąś formą docenienia aktywności Radnych, np. 

w formie podziękowań opublikowanych na stronie bądź Facebooku TD UJ. 

Stanisław Szufa poruszył kwestię ustalenia stałego terminu, w którym mogłyby się odbywać 

posiedzenia Rady.  

Stanisław Szufa przypomniał o obowiązku podpisania przez Radnych oświadczenia o 

przetwarzaniu danych osobowych. 

Stanisław Szufa poprosił Radnych o zastanowienie się nad kandydaturami na 

przewodniczącego oraz na członków Komisji Promocji. 

 

Punkt 6 

Zamknięcie posiedzenia 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Krzysztof Ninard zamknął posiedzenie o 21:18. 

 

 

Protokołowała 

Oliwia Kowalczewska 


